
CDA Deurne

Algemene Beschouwing Begroting 2021

Voorzitter,

Onze fractie heeft kennis genomen van de voorliggende begroting 2021. Een 
begroting die niet overhoudt. Zo anders dan de begroting 2020 waar we begin dit 
jaar vol goede moed mee aan de slag zijn gegaan. Met de investering van 10 
miljoen euro in onze maatschappelijke voorzieningen in de buurt waren we zeer 
blij. Eindelijk werd er geïnvesteerd. Maar zo anders liep uiteindelijk de verdeling 
van middelen en visten vele verenigingen en instanties achter het net. En dan 
kregen we in maart van dit jaar er ook nog het Corona virus bij. Dit had en heeft 
nog steeds een enorme impact op onze burgers en ondernemers. Ons voorstel -  
tijdelijk gratis parkeren voor de hele dag - is naar de prullenbak verwezen. Ter 
bevordering van de spreiding over de dag conform richtlijnen RIVM. Waarom in het 
belang van onze gezondheid hier geen gehoor aan werd gegeven is voor ons nog 
steeds een raadsel.  De CDA fractie vindt dat de begroting voor 2021 juist meer in 
het teken moet staan van het ondersteunen van onze burgers en ondernemers in 
deze zware tijden.  De gevolgen van Corona worden zwaar onderschat.

Woningbouw
Voorzitter, de vraag naar woningen in onze gemeente is groot. Er wordt te weinig 
gebouwd. Bouwprojecten verlopen moeilijk en duren te lang zoals bijvoorbeeld 
CPO Walsberg, bij ’t Stationsplein en omgeving Pastoor Jacobsstraat.
Het college heeft de afgelopen 6 jaar geen nieuwe gebieden gezocht voor 
woningbouw of enig initiatief genomen. Wij roepen daarom dit college op met 
spoed te werken aan zoekgebieden voor woningbouw in onze dorpen en wijken 
inclusief ruimte voor kavels waar inwoners zelf hun droomwoning kunnen 
verwezenlijken. Combineer woningbouw met het project zwembad en met het  
project park en tuinpad van mijn vader. Dat zijn de oplossingen waarnaar gekeken 
moet worden. 



Buitengebied
Wat betreft het buitengebied staat het CDA Deurne voor een gemeente die 
gefocust is op meedenken in mogelijkheden en oplossingen in plaats van alleen 
maar toetsen en handhaven vanuit een “digitale” ivoren toren.  

Veiligheid
Voorzitter, in de risico paragraaf lezen we dat we nog voor onverwachte kosten 
komen te staan bij de openbare verlichting. 1300 lantaarnpalen zijn geruimd als 
bezuinigingsoperatie. En dan lezen we nu dat we een nieuw risico van ruim 1,2 
miljoen euro lopen omdat armaturen vervangen moeten worden.  In juni 2015 
heeft onze fractie al benadrukt dat in het belang van de veiligheid van onze 
inwoners gekeken moest worden naar een bijgestelde aanpak van het 
verlichtingsplan. Hoe kan dit nu pas duidelijk worden?  Onbegrijpelijk dat onze 
inwoners zo in het donker blijven staan.

Zorg
Vorig jaar hebben we de wethouder financiën om meer regie gevraagd in het 
sociale domein. Dit blijft maar meer budget vragen dan er beschikbaar is. En nu 
zien we een flinke bezuiniging op de zorg. De voorgestelde oplossing is zeer kritisch 
naar toegang tot zorg en ondersteuning kijken. Onze fractie is van mening dat 
goede zorg en ondersteuning beschikbaar moet blijven voor de mensen die dit 
nodig hebben.  Bezuinigen zonder concrete aanpak is zeer risicovol en voor ons 
niet acceptabel.

Dienstverlening
Naast bezuinigen op zorg gaan we bezuinigingen op personeel. Onze fractie 
constateert dat op basis van diverse geluiden dat de dienstverlening naar de 
burger niet op orde is. Afspraken worden niet nagekomen. Brieven van burgers of 
ondernemers blijven lang onbeantwoord. Onze fractie staat juist voor een andere 
houding van “ja dat kan tenzij” in plaats van wat we nu zien: “nee dat kan niet”. 
Tevens zien we dat er maar liefst 15 extra mensen in worden gezet op ICT (bijna 
700.000 euro structureel) zonder duidelijk concrete doelstellingen, geen 



verbetering op korte termijn en een helder tijdsplan waarin deze verbeteringen 
rendement gaan opleveren ontbreekt. 

Spoortunnel
Over dienstverlening gesproken. We werden afgelopen week overspoeld met 
zorgen van omwonenden van het project spoortunnel. Mensen worden in de 
nieuwsbrief Spoortunnel onvolledig geïnformeerd of pas achteraf. De beloofde 
informatieavond heeft niet plaats gevonden. Naast verschillende bouwprojecten, 
het proces maatschappelijke voorzieningen in de buurt nu opnieuw een project dat 
een zware onvoldoende scoort in de aanpak. Welke maatregelen neemt het 
college dat dit nu eindelijk eens afgelopen is? Daarnaast is voor ons nog altijd 
onduidelijk waardoor de vertragingen in dit project worden opgelopen. Heeft de 
wethouder het project nog wel onder controle? 

Maatschappelijke voorzieningen
Met de teleurstellende discussie over het budget voor Maatschappelijke 
voorzieningen nog vers in ons geheugen kondigt het college tussen neus en lippen 
nog even aan dat er nog een moeilijke keuze gemaakt moet worden in de herijking 
van de subsidies. Dat betekent bezuinigingen voor onze verenigingen die een 
belangrijke bijdragen leveren aan een fijn woon- en leefklimaat in Deurne en de 
dorpen. We vragen ons serieus af waarom de andere politieke partijen het nog 
steeds belangrijker vinden te investeren in het gemeentehuis in plaats van 
noodzakelijke investeringen te doen in de samenleving.
De CDA fractie staat voor een eerlijkere investering in al onze dorpen en wijken 
zodat vele inwoners hiervan baat hebben en niet zoals het college nu doet alleen in 
slechts enkele voorzieningen (gemeentehuis, zwembad en de Wieger) en de rest 
het nakijken heeft.
 
Leo Cuijpers, Fractievoorzitter CDA Deurne, 10 november 2020


